
 
   

 
HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY KOMMUNESTYRE 
 
 

Den  11. desember 2009 ble det avholdt  møte i Måsøy kommunestyre. Møtet ble avholdt på  
Havøysund hotell - møtelokalet. 
 
Møtet var berammet med sakliste den 19.11.09 og kommunestyrets representanter ble innkalt 
med sakliste samme dag. 
Videre ble  saklisten samme dato sendt kommunestyrets vararepresentanter,  
distriktsrevisoren, Finnmark Dagblad, NRK, etatene samt politiske partier som er representert i 
kommunestyret til orientering. 
 
Samme dag ble også rådmannens  utredninger/formannskapets innstillinger   sendt  
kommunestyrets representanter/ vararepresentanter og de øvrige som fikk tilsendt saklisten  
vedr. kommunestyremøtet. 
 
I samme ekspedisjon ble vedlegt følgende dokumenter: 
 

• Avgiftsregulativ 2010 – teknisk etat 
• Måsøy menighetsråd – budsjett 2010 
• Budsjett 2010/Økonomiplan 2010-2013 – Havøysund havnevesen Måsøy KF 
• Budsjett 2009/Økonomiplan  2010-2013 – Måsøy industrieiendom KF 
• Budsjett 2009/økonomiplan 2010-2013 Måsøy kommune 

 
Den 24.11.09 ble tilleggsakliste med saksutredninger utsendt. 
 
Budsjett 2010/økonomiplan 2010-2013 for Måsøy kommune har utlagt til offentlig etterstyn 
f.o.m.  24.11.09. 
 
 
Av kommunestyrets representanter hadde  4 meldt forfall.  
 
 
Frammøtt var: 
 
 
AV MÅSØY ARBEIDERPARTIS LISTE. 
               1. Ordfører John Aase 
   2. Repr.       Roy Arne Andersen 
 3.   ”  Kjell Larsen 
 4.   ”   Georg Mathisen 
 5.    ”     Irene R. Eliassen 
 6.    ”  Siw Berg 
 7.    ”  Geir Leite 
 8.    ”            Åsmund Høie 
 9. Vararepr. Else Ramberg 
 
      
 
AV SENTERPARTIETS LISTE:     
 10.  Repr.  Gudleif Kristiansen 
 11.  Vararepr. Eva Brochmann 
 12.  Vararepr. Karsten Johansen 
       
 
AV HØYRES LISTE: 
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 13.  Repr. Anne-Karin Olli 
 14.      ”    Knut Arnestad 
 15.      ”    Torbjørn Mathisen 
   
 
AV SOS. VENSTREPARTIS LISTE: 
 16. Vararepr. Per Weckhorst 
   
       
 AV FREMSKRITTSPARTIETS LISTE: 
   Møter senere 
 
 
 
 
Videre deltok rådmann Aina Borch og konsulent  Eli Moe. 
 
Møtet ble satt kl.  10.00 . 
 
 
Navneopprop ble foretatt. 
 
Rektor Roy A. Møller v/Havøysund skole møtte og orienterte om nasjonale prøver. 
Deretter orienterte leder i ungdomsrådet Johnny Andre Sollie om rådets handlingsplan for 
2009/2010. 
 
Kommunestyret tok deretter pause for avholdelse av gruppemøte. 
 
 
Møtet ble igjen satt kl. 11.15. 
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43/09  
SØKNAD OM ENTLEDIGELSE POLITISKE VERV  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til søknad fra Geir H. Leite  om entledigelse fra følgende verv fra 01.01.2010: 
 

• Kommunestyret – fast repr. på Arbeiderpartiets liste 
• Oppvekstkomiteen  – fast repr. på AP/SV’s liste 

 
Søknaden innvilges med hjemmel i kommunelovens § 15, pkt.1 – jfr også § 14, pkt 1 b. 
 
Som ny fast repr. oppvekstkomiteen (AP/SV’s lite)  for resten av valgperioden velges: 
 
…………………………….. 
 
Behandling: 
 
AP v/repr. Irene R. Eliassen fremmet følgende forslag på ny repr. i oppvekstkomiteen: 
   

Logen Karthigesan 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling med tillegg fremmet av AP/SV v/repr. Irene R. Eliassen vedtas. 
 
        Enst. vedt. 
 
 
Repr. Audhild Berg (Frp) møtte før behandling av sak 44/09. 
  
 
44/09  
VEST -FINNMARK REGIONTING - SUPPLERINGSVALG  
 
 
Innstilling: 
Rådmannen fremmer ikke innstilling i valgsaker. 
 
Behandling: 
 
AP/SV v/repr. Kjell Larsen fremmet følgende forslag til vedtak: 
 
 Som ny representant i Vest-Finnmark Regionting for resten av valgperioden velges: 
  Roy-Arne Andersen 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Forslaget fremmet av AP/SV v/repr. Kjell Larsen vedtas. 
       Enst. vedt. 
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45/09  
ORGANISERING AV INTERKOMMUNALT ARKIV FINNMARK (IKAF) TIL IKS  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Måsøy kommunestyre viser til eksp. av 17.07.09 fra IKAF ang. omorganisering av det interkommunale 
samarbeidet til IKAF IKS, og slutter seg til vedlagte selskapsavtale. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
       Enst.     
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
       Enst. vedt. 
 
 
 
  
46/09  
BUDSJETTREGULERING 3/2009  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det fremlagte budsjettreguleringsforslaget. 
 
 
Formannskapets behandling: 
Repr. Irene R. Eliassen (AP) fremmet følgende forslag på tillegg til rådmannens innstilling: 

Veilys mellom eldreboligene og Daltun innreguleres og dekkes av fondsmidler (gatelys distriktet). 
 

Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling med  tillegg fremmet av repr. Irene R. Eliassen (AP) vedtas. 
 
       Enst. 
 
Behandling: 
 
Repr. Irene R. Eliassen (A) fremmet forslag på følgende tillegg  til formannskapets innstilling: 
 
 Veilys mellom eldreboligene og Daltun, samt kirkebakken innreguleres og dekkes av  
 fondsmidler. 
 
  
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling med tillegg fremmet av repr. Irene R. Eliassen (A) vedtas. 
 
       Enst. vedt. 
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47/09  
KOMMUNALAE AVGIFTER/GEBYRER 2010 - TEKNISK ETAT  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det framlagte forslaget til gebyrregulativ for 2010. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. vedt. 
 
Behandling: 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
     Enst. vedt. 
 
  
48/09  
SKATTEVEDTAK 2010  
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret fastsetter maksimumssatser på skatteøre på formue og inntekt for år 2010. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
 
Behandling: 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
     Enst. vedt. 
 
 
  
49/09  
BUDSJETT 2010 - MÅSØY MENIGHETSRÅD - ORIENTERING  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar budsjett 2010 for Måsøy menighetsråd til orientering. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
Behandling: 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
     Enst. vedt. 
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50/09  
BUDSJETT 2010/ØKONOMIPLAN 2010 - 2013 - HAVØYSUND HAVNEVESEN MÅSØY   
KF - RAMMER 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det fremlagte økonomidokumentet som Havøysund Havnevesen Måsøy KF’s årsbudsjett 
2010 og økonomiplan 2010-2013. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
Behandling: 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
     Enst. vedt. 
 
 
  
51/09  
BUDSJETT 2010/ØKONOMIPLAN 2010-2013 MÅSØY INDUSTRIEIENDOM KF - RAMMER 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret fastsetter slike driftsrammer for Måsøy Industrieiendom KF for perioden 2010 – 2013: 
 
 B 2010 B 2011 B 2012 B 2013 
Netto driftsresultat 130 000 158 000 169 000 170 000
Sum driftsinntekter 2 800 000 3 200 000 3 130 000 3 050 000
Driftsinntekter/Netto driftsresultat 4,64 % 4,94 % 5,40 % 5,57 %

 
 
I økonomiplanperioden planlegges det bygging av nytt kjølelager for saltfisk. Dette for å sikre helårig drift av 
klippfisktørkeriet. Prosjektet er kostnadsberegnet til 9 mill kroner, som finansieres ved låneopptak. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
 
 
Behandling: 
 
H/Frp v/repr. Knut Arnestad fremmet følgende forslag: 
 

Måsøy kommunestyre vedtar å ikke bygge kjølelager for saltfisk til 9 mill. kroner, slik som budsjett 
2010/økonomiplan 2010-2013 legger opp til.  
Videre vil kommunestyret signalisere at det er beklagelig at saken ikke ble forelagt som egen sak., da 
vedtaket som ble gjort i kommunestyret var kostnadsberegnet til ca. 7 mill. kroner mot dagens 
kostnadsestimat på 9 mill. kroner. 

 
Formannskapets innstilling og forslaget fremmet av H/Frp ble satt opp mot hverandre. 
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Kommunestyrets vedtak: 
Kommunestyret fastsetter slike driftsrammer for Måsøy Industrieiendom KF for perioden 2010 – 2013: 
 
 B 2010 B 2011 B 2012 B 2013 
Netto driftsresultat 130 000 158 000 169 000 170 000
Sum driftsinntekter 2 800 000 3 200 000 3 130 000 3 050 000
Driftsinntekter/Netto driftsresultat 4,64 % 4,94 % 5,40 % 5,57 %

 
 
I økonomiplanperioden planlegges det bygging av nytt kjølelager for saltfisk. Dette for å sikre helårig drift av 
klippfisktørkeriet. Prosjektet er kostnadsberegnet til 9 mill kroner, som finansieres ved låneopptak. 
 
       Vedtatt med 13 mot 4 stemmer. 
 
 
 
  
52/09  
BUDSJETT 2010/ØKONOMIPLAN 2010-2013 - MÅSØY KOMMUNE  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det fremlagte økonomidokumentet som Måsøy kommunes årsbudsjett 2010 og 
økonomiplan 2010-2013. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
       Enst. 
 
 
 
Behandling: 
 
H/Frp v/repr. Anne Karin Olli fremmet følgende forslag: 
 
1. Måsøy kommunes største utfordring er den negative befolkningsutviklingen. Til tross for Måsøy kommunes 
satsing på fiskeindustri (ca. 40 mill) siden 2003 og Fjordlaks gigantiske satsing på Rolvsøya på 150-200 mill kr, 
går befolkningstallet ned. Bare i 2009 er vi blitt 50 færre, og antall barnefødsler er halvert fra i fjor. Det er ikke 
mindre enn katastrofalt, og gir negative konsekvenser. En direkte konsekvens er at rammetilskuddet fra staten 
blir mindre. Det blir færre elever i barnehage og skole, det er få fiskere, manglende arbeidskraft både i 
industrien og i omsorgstjenesten. Dette for å nevne noe. Likevel er det positive lyspunkt. På Rolvsøya er det 
befolkningsvekst, og flere småbarnsfamilier ønsker å bosette seg på øya. 
 
Måsøy kommune har lave barnehage- og grunnskoleutgifter sammenlignet med Finnmarkskommunene og 
landsgjennomsnittet. Det er barna som er vår framtid, og barnehage og skole er sammen med helse – og 
omsorgstjenester kommunens viktigste oppgaver. Måsøy kommunestyre vedtar følgende investeringer 2010 i 
tillegg til rådmannens forslag: 
 

• Barnehage Gunnarnes     350.000 
• Rehabilitering Havøysund skole, byggetrinn 3  8,5 mill 

 
Finansieres med låneopptak. Lånene refinansieres med  lengre nedbetalingstid. 
 
Bygging av Havøysund helsesenter innarbeides i økonomiplan 2010 – 2013. 
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Frie midler disponeres slik: 
 

• Ungdomsråd       30.000 
• Rekrutteringstiltak fiskeflåten    100.000 
• Vedlikehold kommunale veier    100.000  
• Hjelpemidler på sykeavdelingen    150.000  
• Rehabilitering dusjer i bassenget    100.000 
• Formannskapets disposisjon    220.000  

 
 
2. Måsøy kommunestyre ønsker full gjennomgang av samtlige kommunale fond, og ber administrasjonen legge 
dette fram for kommunestyret på neste kommunestyremøte. 
 
 
AP/SV v/repr. Roy-Arne Andersen fremmet følgende forslag: 
 
1. Kommunestyret vedtar budsjettet for 2010 og økonomiplanen for 2010- 2013 med følgende tilføyelser: 
 
2. Med en realnedgang i overføringene fra staten kreves det i 2010 en klar budsjettdisiplin fra alle etater i 
kommunen. 
 
3. I første halvdel av 2010 skal en endelig løsning for helsesenteret være på plass slik at investeringene i nye 
sykehjemsplasser kan starte i 2011. 
 
4. Det er viktig å ha fortsatt fokus på effektiv drift og god kontroll på økonomien i årene som kommer som 
igjen muliggjør investeringer. Dette er vi helt avhengig av for å evne å møte de utfordringer og muligheter som 
årene fremover bringer.  
 
5. Befolkningsnedgangen er stor og derfor må kommunen være åpen for tiltak og forslag som kan snu denne 
negative trenden. 
 
6. Kommunestyret vedtar å gjennomføre trinn 3 i rehabiliteringen av Havøysund skole med en økonomisk 
ramme på 8,5 millioner. Dette innarbeides i budsjett for 2010 og økonomiplanen for 2010 – 2013. 
 
7. Foruten vanlig drift settes det av 8 millioner i budsjettet til nytt vann og kloakkanlegg i Nordregate og 
Dalveien, 0,5 mill til sevicetorg , 0,5 til planarbeid og 0,8 mill til videreføring av vedlikeholdsprosjekt. 
 
8. Med de kraftige økonomiske utfordringene som Måsøy kommune bl.a. har ang. nye sykehjemsplasser, 
oppgradering skole, samhandlingsreform, bibliotek, basseng, kloakkanlegg osv. pålegger kommunestyret 
administrasjonen å utrede eiendomsskatt i Måsøy kommune. 
Utredningen må vise de forskjellige alternativer og muligheter som eiendomsskatt gir. 
 
9. Administrasjonen får i oppgave å utrede en total gjennomgang av låneporteføljen med tanke på refinansiering 
i 2010 med bakgrunn i det investeringsbehov som Måsøy kommune har fremover. 
 
10. Når det gjelder barnehage på Rolvsøy settes det av 30.000 kr til utredning av kostnadene ved etablering av 
en barnehage. Summen tas fra de frie midlene. 
 
11. De frie midlene 700.000 kr vedtas avsatt til følgende: 

• Kulturløft 150.000 kr 
• PC ungdomsskolen 100.000 kr 
• Ungdomsråd 50.000 kr 
• Diverse utstyr helsesenteret 100.000 kr 
• Utredning barnehage Rolvsøy 30.000 kr 
• Formannskapets disp. 270.000 kr 
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SP v/Gudleif Kristiansen fremmet forslag på følgende generell uttalelse ang. kommuneøkonomien: 
 
Kommunestyret er bekymret over den negative økonomiske utviklingen som ser ut til å ramme små kommuner 
med nedgang i folketall. Med alle de oppgaver en blir pålagt av statlige myndigheter vil utgifter til ekstern 
bistand for å løse oppgavene medføre at andre nødvendige tiltak i kommunene må nedprioriteres. 
Kommunestyret vil derfor be regjeringen se på nye metoder for tildeling av rammetilskudd, slik at kommuner 
med nedgang i folketall kombinert med geografiske utfordringer blir ivaretatt for å kunne oppfylle sine 
forpliktelser overfor befolkningen. 
 
 
SP v/Gudleif Kristiansen fremmet deretter følgende forslag ang. Måsøy kommunes budsjett: 
 
1. Kommunestyret vedtar å redusere det fremlagte driftsbudsjett for 2010 med 1% fordelt over samtlige kapitler. 
En vil da oppnå en besparelse på omkring 1 mill. kr. Dette beløpet settes av til ”fond for utvikling av distriktet”, 
og skal benyttes til oppgradering av eksisterende infrastruktur som veier, gatelys og lignende og til iverksetting 
av øvrige tiltak som bidrar til å fremme trivsel og opprettholde – og om mulig øke - bosettingen i distriktet. 
Kommunestyret viser i denne forbindelse til de mange initiativ som er tatt bl.a. fra befolkningen på Rolvsøy. 
 
2. Kommunestyret vedtar samtidig å gå bort fra krav om egenandel i forbindelse med veiutbedring til Søndre 
Valfjord og Nordhamna på Rolvsøy, og at tidligere bevilgning på kr. 200.000 til prosjektet frigis til bruk. 
 Kommunestyret er enige i at eksisterende kommunale veianlegg ikke uten videre kan omklassifiseres til 
hytteveier. 
 
3. Til tross for stadig nedgang i folketallet i kommunen som helhet, vises det til befolkningsvekst på Rolvsøy, 
bl.a. ved at barnefamilier velger å bosette seg der.  
Kommunestyret ser positivt på dette, og vil – med bakgrunn i ovenstående – be om at det legges til rette for 
etablering av barnehage på øya innen skolestart høsten 2010. 
 
Kommunestyret foretok følgende votering over forslagene: 
 
1. SP’s generelle uttalelse – Enst. vedt. 
 
2. SP’s forslag ang. budsjettet : 
    Pkt. 1 – Falt mot 3 stemmer 
    Pkt. 2 – Falt mot 3 stemmer 
    Pkt. 3 – Falt mot 7 stemmer 
 
3. Forslag fra H/Frp – pkt. 1,  satt opp mot forslag fra A/SV pkt. 1 – 7 + pkt. 10 og 11. Forslag fra A/SV vedtatt  
    med 10 mot 7 stemmer. 
 
4. Forslag fra H/Frp – pkt. 2 – Enst vedt. 
 
5. Forslag fra A/SV – pkt. 8 og 9 – Enst. vedt. 
 
6. Hele det fremlagte budsjett/økonomiplan – Enst. vedt. 
 
Vedtaket ble dermed som følger: 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 
1. Kommunestyret vedtar budsjettet for 2010 og økonomiplanen for 2010- 2013 med følgende tilføyelser: 
 
2. Med en realnedgang i overføringene fra staten kreves det i 2010 en klar budsjettdisiplin fra alle etater i 
kommunen. 
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3. I første halvdel av 2010 skal en endelig løsning for helsesenteret være på plass slik at investeringene i nye 
sykehjemsplasser kan starte i 2011. 
 
4. Det er viktig å ha fortsatt fokus på effektiv drift og god kontroll på økonomien i årene som kommer som 
igjen muliggjør investeringer. Dette er vi helt avhengig av for å evne å møte de utfordringer og muligheter som 
årene fremover bringer.  
 
5. Befolkningsnedgangen er stor og derfor må kommunen være åpen for tiltak og forslag som kan snu denne 
negative trenden. 
 
6. Kommunestyret vedtar å gjennomføre trinn 3 i rehabiliteringen av Havøysund skole med en økonomisk 
ramme på 8,5 millioner. Dette innarbeides i budsjett for 2010 og økonomiplanen for 2010 – 2013. 
 
7. Foruten vanlig drift settes det av 8 millioner i budsjettet til nytt vann og kloakkanlegg i Nordregate og 
Dalveien, 0,5 mill til sevicetorg , 0,5 til planarbeid og 0,8 mill til videreføring av vedlikeholdsprosjekt. 
 
8. Med de kraftige økonomiske utfordringene som Måsøy kommune bl.a. har ang. nye sykehjemsplasser, 
oppgradering skole, samhandlingsreform, bibliotek, basseng, kloakkanlegg osv. pålegger kommunestyret 
administrasjonen å utrede eiendomsskatt i Måsøy kommune. 
Utredningen må vise de forskjellige alternativer og muligheter som eiendomsskatt gir. 
 
9. Administrasjonen får i oppgave å utrede en total gjennomgang av låneporteføljen med tanke på refinansiering 
i 2010 med bakgrunn i det investeringsbehov som Måsøy kommune har fremover. 
 
10. Når det gjelder barnehage på Rolvsøy settes det av 30.000 kr til utredning av kostnadene ved etablering av 
en barnehage. Summen tas fra de frie midlene. 
 
11. De frie midlene 700.000 kr vedtas avsatt til følgende: 

• Kulturløft 150.000 kr 
• PC ungdomsskolen 100.000 kr 
• Ungdomsråd 50.000 kr 
• Diverse utstyr helsesenteret 100.000 kr 
• Utredning barnehage Rolvsøy 30.000 kr 
• Formannskapets disp. 270.000 kr 

 
 
Måsøy kommunestyre ønsker full gjennomgang av samtlige kommunale fond, og ber administrasjonen legge 
dette fram for kommunestyret på neste kommunestyremøte. 
 
Kommunestyret er bekymret over den negative økonomiske utviklingen som ser ut til å ramme små kommuner 
med nedgang i folketall. Med alle de oppgaver en blir pålagt av statlige myndigheter vil utgifter til ekstern 
bistand for å løse oppgavene medføre at andre nødvendige tiltak i kommunene må nedprioriteres. 
Kommunestyret vil derfor be regjeringen se på nye metoder for tildeling av rammetilskudd, slik at kommuner 
med nedgang i folketall kombinert med geografiske utfordringer blir ivaretatt for å kunne oppfylle sine 
forpliktelser overfor befolkningen. 
 
 
  
53/09  
RULLERING AV TEMAPLAN FOR ANLEGG OG OMRÅDER FOR IDRETT OG FYSISK   
AKTIVITET 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar fremlagte kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2008-2012. 
 
Behandling: 
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Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas.. 
 
       Enst. vedt. 
 
 
  
54/09  
KONTROLLUTVALGETS GJENNOMGANG VEDR. PÅLEGG GNR. 10 BNR. 18 -   
ORIENTERING 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar saka til orientering. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
 
       Enst. vedt. 
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